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: Mevrouw Schothans (namens 

ZPC Het Ravijn) 
  

     

Ź Betreft: Openbare BLOS-vergadering 15 september 2014 

   

Bespreking: 

 

 

 

1. Opening en mededelingen 

 

De Voorzitter heet de aanwezigen welkom en opent de vergadering. Er zijn geen 

mededelingen. Mevrouw Schothans geeft namens ZPC Het Ravijn aan gebruik te willen maken 

van het meespreekrecht bij agendapunt 4. ｨTarieven gemeentelijke sportaccommodaties 2015ｩ 
 

2. Besluitenlijst openbare BLOS-vergadering d.d. 19 mei 2014 

 

Aanvullingen: 

Bij ”unt 1 ｨOpening en mededelingenｩ: Robert Grootenhuis heeft goud gewonnen op het 

onderdeel vloer tijdens het NK Heren Turnen in de derde divisie. 

Bij ”unt 3 ｨUitbreidingsplannen DES en verzoek om vervroegde uitkering uit de voorziening 

privatisering was- en k‘eedrui’tenｩ:  
De heer De Jong wil bij deze passage ｫDe Blos gaat akkoord met het voorstel, met een aantal 

kanttekeningen.  

 Als de visie ten uitvoer wordt gebracht is het risico van de desinvestering wat de Blos 

betreft voor rekening van vv DES. De heer De Jong onderschrijft deze benadering 

niet.ｬ 

graag de v“‘gende aanvu‘‘ing “”gen“’en zien. A‘s de visie ｫïn de ‘a be‘andtｬ dan ’“et de 
gemeente daar niet op terugkomen en een vereniging, in dit geval DES, dan niet meer 

aansprakelijk stellen. 

 

De besluitenlijst wordt gewijzigd vastgesteld. 

 

3. Afronding van de visie voor sportpark Gagelman 

 

De uitvoering van de gemeentelijke visie is niet haalbaar vanwege het ontbreken van 

voldoende draagvlak onder de vaste gebruikers en het ontbreken van financiële middelen. 

Het door de gebruikers aangedragen alternatief kan in combinatie met de gemeentelijke visie 



nadrukkelijker betrokken worden bij toekomstig gemeentelijk beleid op korte en langere tijd.   

Er wordt geconcludeerd dat er - naast verschil van opvattingen tussen gemeente en gebruikers 

ook duidelijk overeenkomsten zijn, die ontwikkelingsmogelijkheden en een meerwaarde bieden 

aan de gezamenlijke gebruikers.  

Besloten wordt: 

a. Niet over te gaan tot verdere uitwerking en uitvoering van de visie voor sportpark 

Gagelman 

b. De visie v““r Gage‘’an en de ｫGebruikersvisie op de toekomst sportpark Gagelman in 

Nijverda‘ｬ a‘s (inf“r’atieve) “nder‘egger te hanteren c.q. te betrekken bij een 
eventueel in de toekomst op te stellen nieuwe visie bij gebleken noodzaak/behoefte. 

c. Het besluit ter instemming voor te leggen aan het college van B&W. 

d. De direct belanghebbenden die betrokken zijn bij het opstellen van de visie en de 

omwonenden te informeren over het besluit. 

e. De gebruikersgroep van de gebruikersvisie te informeren over de beoordeling van hun 

alternatieve plan en het besluit. 

f. Toekomstige wensen en plannen van verenigingen te toetsen aan de vastgestelde 

beleidskaders en wet- en regelgeving en niet meer aan de visie voor Gagelman.  

 

4. Tarieven gemeentelijke sportaccommodaties 2015 

 

Mevrouw Schothans geeft namens ZPC Het Ravijn aan, dat de vereniging in financiële problemen 

is geraakt door de grote stijging van de tarieven en daarmee de badhuur in de afgelopen jaren. De 

vereniging heeft grote moeite om de openstaande rekeningen te betalen. 

 

De voorzitter geeft voor wat betreft de stijging van de tarieven voor ZPC Het Ravijn aan wat 

daarvan de oorzaken zijn. Bij de overgang van het oude naar het nieuwe bad zijn de tarieven al 

fors verhoogd en daarna is er nog een extra verhoging doorgevoerd voor wat betreft de tarieven 

voor het doelgroepen- en het instructiebad. Tenslotte is het ook de ambitie van de vereniging die 

heeft geleid tot een grotere behoefte aan badwater en daarmee hogere kosten. 

Deze week vindt er nog een inhoudelijk overleg met de vereniging plaats over de ontstane 

situatie.  

  

De leden gaan unaniem akkoord met het voorstel. 

 

 

 

 

 

 



Akties 
 

1. Regeling ABC met voorwaarden naar verenigingen. Trachten samenhang aan te brengen 

tussen verschillende regelingen. 

 

2. Het college onderbouwd voorstellen de wijziging van de ontsluiting van Het Ravijn aan de 

zijde van de ligweide eerder dan in 2018 te realiseren. Daarbij is koppeling aan punt 23 

uitgangspunt. 

 

3. De visie v““r Gage‘’an en de ｫGebruikersvisie “” de t“ek“’st s”“rt”ark Gage‘’an in 
Nijverda‘ｬ a‘s (inf“r’atieve) “nderlegger hanteren c.q. betrekken bij een eventueel in de 

toekomst op te stellen nieuwe visie bij gebleken noodzaak/behoefte. 

 

Direct belanghebbenden die betrokken zijn bij het opstellen van de visie Gagelman en de 

omwonenden informeren over het BLOS-besluit. 

 

De gebruikersgroep van de gebruikersvisie (sportpark Gagelman) informeren over de 

beoordeling van hun alternatieve plan en het BLOS-besluit. 

 


